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Pan Sławomir WoIkowiecki 
Radny Rady Mil/stli 
Kędzierzyn-Koźle 

Dotyczy: illlerpelacji w sprawie w sprm.'ie IImchomienia linii komllnikacJi miejskiej do cmelllarza 

komllnalnego w Koilll , z!oionej podc:as sesji Rady Miasta Kęd:;ierz)'n-KoHe w dnill 30 styc:;nia 

2019 r. 

W odpowiedzi na Pana interpelację informuję, jak następuje . 

Kursy autob~sów komunikacji miejskiej którymi mieszkańcy Kędzierzyna-Koźla mogli 

dojechać w pobliże cmentarza w KOźlu były utrzymywane do 2014 r. Powodem zlikwidowania tych 

kursów było niewielkie zainteresowanie korzystaniem z nich . . W okresie od 8 października 

2013 r. do 17 lutego 2014 r. zostały przeprowadzone badania potokowości . Ich wyniki wykazały, 

że w podanym wyżej okre.sie z autobusów obsługujących trasę do cmentarza w większości 

przypadków me korzystał żaden pasażer, a w sporadycznych przypadkach były to I -2 osoby 

na kurs. 

W opisanej sytuacj i uruchomienie linii komunikacji miejskiej na wskazanej trasie wiązałoby 

się z koniecznością ponoszenia kosztów, które byłyby niewspólmiernie wysokie w stosunku 

do potrzeb jakie mialyby być w ten sposób zaspokojone. 
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